



Vision

The ICPP EXPLORES and ADDRESSES all present-day issues at both local and international levels.



الرسالة

تقديم مساهمات فكرية وعلمية من أبحاث واوراق سياسات بهدف التلوير وبناء رأي عام داعم للقضايا والمصالح الوطنية , و مساعدة صناع القرار في تبني السياسات اتخاذ القرارات وإثراء المجال العام بالتطبيقات السياسية.

Mission

The ICPP CONTRIBUTES scientific research and social policy articles with the object of furthering enlightenment and mustering pro-national interest public opinion supportive of decision-making leadership keen to adopt objective research findings.

من نحن

أسس المركز العالمي للدراسات السياسية والاستراتيجية في السودان في يوليو من 2022م , وهو مؤسسة بحثية أكاديمية مستقلة غير ربحية , تعمل وفق الأسس والضوابط الحاكمة للعمل الفكري والبحثي , و يعد مؤسسة فكرية تعمل في مجال العلوم الاجتماعية والتنمية وإعداد كوادر وطنية قادرة على قيادة الأمة والوطن , وتقدم تحليلات متطورة تجاه الشؤون المحلية والإقليمية والأفريقية والدولية..

Who Are we

The International Centre for Political and Strategic Studies (ICPP) was established in Sudan on June 2022 as an independent nonprofit, academic research institution. We adhere to the guiding ethical principles of social research and our Centre is pre-equipped with able, progressive and analytic-minded national cadres specialized in various national, regional and international affairs.





الآليات والوسائل

- 1) المنتج المعرفي من الدراسات والتحليلات والتقارير الحورية وتقارير الموقف والملفات والكراسات المتخصصة.
- 2) إصدار الكتب والدوريات المحكّمة في العلوم الاجتماعية والإنسانية والثقافة والفكر والعلوم السياسية.
- 3) عقد المؤتمرات وورش العمل والندوات الموجهة للمختصين، وللراي العام .
- 4) بناء القدرات والارتقاء بأدوات البحث العلمي إلى المستويات العالمية.
- 5) خلق شراكات ذكية مع المراكز الرصيفة في المنطقة والاقليم والعالم .
- 6) تأسيس وتصميم المنصات الرقمية والتوظيف الفعال لوسائل التواصل الاجتماعي (الموقع الالكتروني website - الصفحات المختلفة twitter - Youtube - facebook
- 7) قياسات واستطلاعات الراي العام

Means & Tools

- 1) Knowledge products, including periodical reports, pamphlets, specialised brochures and Situation Reports
- 2) Publication of books and peer-reviewed social science and cultural studies articles.
- 3) Organize conferences, workshops and symposiums addressed to specialist researchers and to the public.
- 4) Promote scientific research to be on a par with international standards.
- 5) Promote collaboration smart partnerships with counterpart centres at both regional and international levels.
- 6) Create and/or design digital platforms and effectively use social media networks (websites, Facebook, twitter, YouTube etc).
- 7) Polling surveys - geared to gauging public opinion.

مجالات العمل

يعمل المركز وفق المحاور الآتية

- المحور الأول : سد الفجوة بين صانع القرار ومراكز التفكير ،
المحور الثاني ، بناء القدرات للقادة والباحثين
المحور الثالث : تنمية وتطوير التعاون والشراكات في مجالات عمل المركز.

Scope of Activities

The core functions of the Centre are threefold:

- Bridge the gaps that exist between research centres and policymakers.
- Capacity building for leadership and research personnel.
- Promote and cement collaboration and partnership within the ICPP scope.

الأهداف

- 1) تطوير البدائل الفكرية المختلفة في الجوانب السياسية و الاقتصادية والاجتماعية والثقافية والتنمية.
- 2) الإسهام في دعم دوائر السياسات والاستراتيجيات الوطنية، وتقديم الدعم البطني لدوائر صنع القرار والاستشارات العلمية .
- 3) بناء القدرات وتنمية الموارد البشرية وبخاصة في أوساط الشباب .
- 4) دراسة اللحوالت والمتغيرات الإقليمية والدولية وتقديم أطروحات استشرافية لهذه اللحوالت.
- 5) تقديم رؤية استراتيجية لكافة القضايا والأزمات بالمنطقة.
- 6) تبني قضايا اللحوال الديمقراطية ، و الحريات العامة ، وحقوق الانسان والسلام طرح بدائل تحم الامن والاستقرار .
- 7) دراسة تأثير التكنولوجيا الحديثة و التهديدات السيبرانية والذكاء الاصطناعي و تكبيرها علي الامن القومي والمجتمعي.
- 8) بحث تأثير النزاعات و الصراعات واشكالها وسبل بناء السلام والمصالحات.

Objectives

- 1) Promote alternative approaches on various domains social, economic, developmental and political
- 2) Support political and strategic national circles and policy-makers with consultancy, advice and scientific expertise.
- 3) Capacity building and human resource development, earmarked specifically for helping women and the youth.
- 4) Study the salient regional and global trends and changes with an eye to offering forward-looking approaches.
- 5) Present strategic views on major crises and challenges arising in the area.
- 6) Advocacy of democratic change, public freedoms, human rights and alternative approaches for the maintenance of peace and social order.
- 7) Study the likely impact of modern technology, cyber threats and artificial intelligence on national security and local communities.
- 8) Research the types and effects of local disputes, conflicts and the means of achieving peace and reconciliation.